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Herr talman, 

Kommissionen vill tacka riksdagen för utlåtandet om kommissionens grönbok "Att bygga 
en kapitalmarknadsunion" (COM(2015) 63 final). Kommissionen välkomnar riksdagens 
stöd för angreppssättet, som går ut på att utnyttja marknadsbaser ad finansiering bättre 
till stöd för produktiva investeringar, nya arbetstillfällen och tillväxt. 

I grönboken försöker man klarlägga de största hindren för en riktig gemensam marknad 
för kapital och de politiska åtgärder som kan bidra till att frigöra potentiella 
investeringar. Synpunkter från alla berörda parter, däribland parlamentariker, 
medlemsstaterna, konsumenter och näringslivet, är avgörande för att säkerställa att 
kommissionen har identifierat de viktigaste problemen och åtgärderna. Riksdagens 
utlåtande är mycket värdefullt i detta sammanhang. 

Kommissionen instämmer i riksdagens åsikt att kapitalmarknadsunionen måste hitta rätt 
avvägning mellan ökade investeringar, bibehållen finansiell stabilitet samt skydd för 
investerare och konsumenter. 

Kommissionen delar också riksdagens åsikt att de små och medelstora företagen måste 
få bättre tillgång till kapitalmarknadsfinansiering. Finanskrisen har visat på riskerna 
med att man förlitar sig alltför mycket på bankkrediter som källa till finansiering för 
företag och infrastruktur. Kommissionen undersöker därför möjligheter att öppna 
kapitalmarknaderna för en bredare krets av aktörer, särskilt de små och medelstora 
företagen - t. ex. skulle man kunna sänka kraven för officiell notering genom att ändra 
prospektdirektivet. Ett förslag kommer i höst. 

Härvidlag skulle åtkomst till information för investerare om de små och medelstora 
företag som söker finansiering kunna styra investerare mot de mindre företagen, särskilt 
företag i expansionsfas med hög tillväxtpotential som kanske inte hittar utlåningsvilliga 
banker. Kommissionen letar efter sätt att förbättra informationsflödet mellan andra 
investerare än banker och de små och medelstora företagen, utan att belasta företagen 
med extra arbete. 

Kommissionen har noterat att riksdagen är positiv till att utveckla ett enkelt, 
genomsynligt och standardiserat format för värdepapperis ering. Kommissionen är 
mycket medveten om svagheterna i det tidigare systemet, vilka inte får upprepas. Ett nytt 
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system skulle tillåta att marknaden för värdepapperisering i EU tar fart igen på ett mer 
ansvarsfullt och säkrare sätt samt bidra till att skapa utrymme för utlåning i bankernas 
balansräkningar. Ett förslag kommer att läggas fram i höst. 

Kommissionen instämmer i riksdagens åsikt att nya bestämmelser endast bör införas om 
de är motiverade och att politiska beslut bör omfatta lämplig konsekvensbedömning. 

Kommissionen hoppas att dessa klargöranden ger svar på de frågor riksdagen dryftar i 
sitt utlåtande. Kommissionen kommer att ta hänsyn till riksdagens slutsatser när den 
bereder åtgärdsplanen för kapitalmarknadsunionen, som kommer att innehålla de 
prioriterade åtgärderna. Kommissionen ser fram emot att fortsätta den politiska 
dialogen med riksdagen under det att arbetet framskrider. 

Med vänlig hälsning 
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